

**EXHIBIT "H"**

## AGREEMENT TO PROVIDE LEGAL SERVICES

This Agreement dated \_\_\_\_\_, 2018 is made between \_\_\_\_\_ (“Client”) and Mr. Douglas Litowitz, attorney at law in the State and Federal Courts of Illinois (hereinafter referred to as “Attorney”). Mr. Douglas Litowitz, whose address is 413 Locust Place, Deerfield, IL 60015, is securities counsel of Reviv-East Legal Consultants (Hong Kong),

此协议由----- (客户) 和 Douglas Litowitz 先生 (律师) 签署, 并于 2018 年 \_8 月 5\_ 日生效。Douglas Litowitz 先生是一位伊利诺伊州的联邦和州级法庭的执照律师, 地址是 413 Locust Place, Deerfield, IL 60015。Douglas Litowitz 先生是振东法律服务咨询公司的证券法顾问。

1. Legal Services to be provided. You agree that Attorney will represent your interests in the following matter:

1) Sending demand letter or filing complaints or lawsuits to obtain the refund of legal fees in the amount of US\$15,000 from your immigration attorney \_\_\_\_\_ and the return of investment in 701 TSO 1000 Funding LLC (“Fund”) in the amount of US\$500,000.

服务内容: 您同意本律师在如下案件中作为您的代表律师: 通过发律师函, 投诉, 或法庭起诉, 向您的移民律师 \_\_\_\_\_ 要求返还 \$15,000 美元的律师费, 以及向 701 TSO 1000 Funding LLC (“基金公司”) 要求返还 \$500,000 美元的投资款。

2) Filing immigration petitions or communications with USCIS as requested. 根据您的要求, 递交移民申请, 与移民局沟通。

2. Additional Legal Services. If you need any other legal services that may not be related to the above matter, you and Attorney may make a new agreement to provide for such services. Without such agreements, Attorney is not required to provide any additional services.

如果您需要其他律师服务, 您和本律师需要签订写的协议。律师在没有新协议的情况下没有义务为您提供其它法律服务。

3. Contingency-Based Legal Fees. 50% of the fees recovered from your immigration attorney and a portion of management fee recovered from the Fund will be retained by the Attorney along with legal fees awarded by Court as compensation for legal service provided by Attorney. 50% of fees recovered from your immigration attorney or a portion of management fee recovered from the Fund will be retained as compensation for service provided by Reviv-East Legal Service Consultants (Reviv-East). You will agree to pay a setup fee of \$1500 refundable if capital contribution not returned in 60 days. Unless otherwise specified, no other fees will be charged to you. All prior payment is not refundable.

风险律师费：移民律师费的 50%退款和基金管理费退款的一部分，以及法庭判决的律师费会做为律师的服务费。移民律师费的 50%退款和基金管理费退款的一部分将作为振东法律服务咨询(香港)公司的服务费。您同意预付 1500 美金的立案费，如果 60 天没有收回投资退款，立案费退回。除非另外声明，您不要求支付额外费用。以前支付的费用不会退还。

4. Your Responsibility. You must fully cooperate with Attorney and provide all information relevant to the issues involved in this matter. If you do not comply with these requirements, Attorney may ask to withdraw from representing you. Attorney will also withdraw at your request while entitled to compensation for service provided.

您的义务：您有义务全力配合律师并提供与案件相关的所以信息。如果您不能配合律师，本律师有权不再给您提供法律服务。如果您不再需要我们的法律服务，您也有权终止我们的法律服务,但是律师有权索取已提供服务的报酬。

5. Applicable Law. This agreement shall be governed by the laws of Illinois and sets forth the entire understanding of the parties and supersedes all other oral or written provisions. This agreement may not be changed or modified in the absence of a writing signed by all parties hereto. This agreement in English and Chinese has same force.

本协议适用法律：伊利诺伊州法律适用于本协议。本协议代表一切双方的共识并且代替一切以前的书面或者口头协议。此协议不能被更改，除非双方签字。本协议中英文本有同样效力。

6. Term of Agreement. This Agreement is valid for six months or until the end of legal proceedings. The attorney and Reviv-East are entitled to legal fee and consulting fee for service performed in case of recovery received if you terminate this agreement without mutual consent. Service is charged at \$400 per hour and \$200 per hour by attorney and Reviv-East respectively.

协议期限：本协议有效期 6 个月或直到法律流程结束。如果没有双方同意您终止本协议，在你收到退款后，律师和振东有权利要求你向律师和振东支付已提供的服务的报酬。律师和振东收费为每小时\$400 和\$200 美金。

7. Signatures. You and Attorney have read and agree to this Agreement. Attorney has answered all of your questions and fully explained this Agreement to your complete satisfaction. You have been given a copy of this Agreement.

签字：您已经审阅并同意此协议。律师已经解答了您的所有问题并已经给您解释了此协议的各项条款。您也已经收到这份协议。

BY SIGNING THIS AGREEMENT, I (WE) ACKNOWLEDGE THAT I (WE) HAVE READ IT, UNDERSTAND IT, AGREE TO ALL OF ITS TERMS, AND HAVE RECEIVED AN EXECUTED COPY OF IT.

通过签署本协议，我确认我已经审阅此协议并了解和同意以上所有条款。我已经收到了此份签字的协议。

\_\_\_\_\_  
("Client" 客户)

\_\_\_\_\_  
Dated (日期)

\_\_\_\_\_  
("Attorney" 律师)

\_\_\_\_\_  
Dated (日期)